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 W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie 
zamontowania monitoringu w Parku Fabrycznym przy ul. R. Traugutta 
– informuję, że budowa infrastruktury monitoringu miejskiego wymaga 
opracowania dokumentacji projektowej i uzyskania zgodnie z 
obowiązującym prawem pozwoleń, co jest procedurą długotrwałą.  
 Park fabryczny, to otwarta strefa rekreacji, zrealizowana z Programu 
rozwoju małej infrastruktury sportowo-rekreacyjnej o charakterze 
wielopokoleniowym „Otwarte Strefy Aktywności 2019 Ministerstwa Sportu  
i Turystyki”. W parku znajduje się siłownia plenerowa, składająca się  
z 6 różnych urządzeń o nawierzchni trawiastej, ogrodzony plac zabaw dla 
dzieci o bezpiecznej nawierzchni z piasku oraz strefa relaksu z ławkami i 
urządzeniami do gier. Park jest obsadzony drzewami o różnej wysokości, w 
miesiącach wiosenno-letnich występuje duży rozwój listowia drzew, które 
może utrudniać obserwację. W rejonie Parku Fabrycznego Straż Miejska 
podejmuje głównie interwencje związane ze spożywaniem alkoholu w 
miejscu publicznym oraz nieobyczajnymi wybrykami. W związku z 
powyższym, zasadne jest zaprojektowanie i wybudowanie minimum dwóch 
punktów obserwacyjnych, wyposażonych w kamery obrotowe oraz  
podłączenie ich do  istniejącego systemu monitoringu wizyjnego miasta. 
    W Parku Fabrycznym znajduje się stały punkt dystrybucji energii 
elektrycznej, nie ma natomiast infrastruktury sieciowej, niezbędnej  
do funkcjonowania monitoringu wizyjnego. W związku z powyższym, 
konieczne będzie wykonanie stosownego przyłącza światłowodowego  
do istniejących węzłów sieciowych w ciągu ulicy Traugutta. W chwili 
obecnej prowadzone są analizy związane z wyceną kosztów robót 
montażowych punktów kamerowych.  
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